

## MEETINGS OF COMMITTEES AND SUB-COMMITTEES

(Subject to change)

MONDAY, JULY 5

### TRANSPORT

20:00 .....253-D

*Order of the day:* Bill C-92, An Act to amend the National Harbours Board Act, the Government Harbours and Piers Act, the Harbour Commissions Act, the Canada Shipping Act and the Fishing and Recreational Harbours Act

*Witnesses:* Officials of the Department of Transport

## RÉUNIONS DE COMITÉS ET SOUS-COMITÉS

(Sous réserve de modifications)

LE LUNDI 5 JUILLET

### TRANSPORTS

20:00 .....253-D

*Ordre du jour:* Bill C-92, Loi modifiant la Loi sur le Conseil des ports nationaux, la Loi sur les ports et jetées de l'État, la Loi sur les Commissions de port, la Loi sur la marine marchande et la Loi sur les ports de pêche et plaisance

*Témoins:* Hauts fonctionnaires du ministère des Transports

TUESDAY, JULY 6

### AGRICULTURE

09:30 .....371 W.B.

11:00 .....371 W.B.

*Order of the day:* Bill C-85, The Canagrex Act—Clause-by-clause consideration of the Bill

*Appearing:* The Honourable Eugene Whelan, Minister of Agriculture

LE MARDI 6 JUILLET

### AGRICULTURE

09:30 .....371 É.O.

11:00 .....371 É.O.

*Ordre du jour:* Bill C-85, Loi sur la société Canagrex—Considération du Bill article par article

*Comparaît:* L'honorable Eugene Whelan, ministre de l'Agriculture

### AGRICULTURE

20:00 .....371 W.B.

*Order of the day:* Bill C-85, The Canagrex Act—Clause-by-clause consideration of the Bill

*Appearing:* The Honourable Eugene Whelan, Minister of Agriculture

### AGRICULTURE

20:00 .....371 É.O.

*Ordre du jour:* Bill C-85, Loi sur la société Canagrex—Considération du Bill article par article

*Comparaît:* L'honorable Eugene Whelan, ministre de l'Agriculture